

<b>Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 11.4.2024</b> <b>Mødetid: kl. 18:00</b> <b>Mødested: Brassieriet</b>		
Deltagere:  Afbud:	Ove Christensen(OC), Lene Understed Jacobsen(LUJ), Hans Jørgen Nymark(HJN), Klaus Dybro(KD), Dann Sørensen(DS), Jacob Olesen(JO), Philip Søby Larsen(PSL)  Suppleanter: Brian Rishøj Christensen(BRC), Søren Bjerregaard(SB)  Brian Strøm(BS)	Ansvarlig
1.	Orientering fra Servicecenteret  Status fra Philip <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ombygning af Bistro er færdig – og med flot resultat</li> <li>• Opstart af nye medlemmer er godt i gang via hold 1</li> <li>• 8-10 nye juniorer er meldt ind</li> <li>• Juniorer + sportstrup er i gang med træning. Sportstruppen tager til Lübker på træningsophold næste weekend.</li> <li>• Ny sponsor tavle skal op mellem skurene ved rangen</li> <li>• Medlemmer (over 30 medlemmer) der ikke har betalt kontingent, er nu spærret i Golfbox.</li> <li>• PSL, OC og HJN mødes og snakker hver enkelt sag igennem, og lægger rykkerplan.</li> <li>• Erhvervsnetværk: Er i gang med at forberede sæsonens program</li> <li>• Sponsorer det går fint med sponsorarbejdet, og vi arbejder hårdt for at nå budget.</li> <li>• Range: Trackman / Rangeservant; det er usikkert hvilket styresystem vi skal bruge til boldautomat, så indtil videre kører vi videre som før med vores sædvanlige kort og mønter.</li> <li>• Ecco tour: kontrakt er kommet, og forhandles på plads. Hver aften under Ecco Tour i FGK er der forskellige arrangementer i FGK-regi, hvor Golfpromote kommer og fortæller. Banen lukkes hver dag indtil kl. 12.00 til Ecco-tour spillerne. Herefter kan vi arrangere (sponsor) arrangementer eller åbne banen.</li> </ul>	PSL
2.	Økonomi <ul style="list-style-type: none"> <li>• Antal betalende medlemmer er i stigning ift. 2023</li> <li>• Frederikshavnerordningen: Vi regner med at få 180.000 i år.</li> <li>• Økonomi: vi har indtil nu modtaget kr. 230.000 fra fonde og kommune til robot klipperne. Disse afskrives over 7,5 år - samme som leasingen.</li> <li>• Bagskabe: Økonomi vedr. bagskabe skal undersøges yderligere snarest. HJN er i gang.</li> </ul>	HJN
3.	Orientering fra baneudvalget  Våd bane gør, at de 2 store projekter er forsinket: <ol style="list-style-type: none"> <li>1) Range (boldautomat skal tilkobles og mounts på range skal fjernes for at boldsamler-robot kan køre.</li> <li>2) Klipperrobotter til rough:</li> </ol>	KD

		<p>Der skal kraftigere strømkabler til end forventet pga. de store afstande, samt når vi nu er i gang skal vi have dimensioneret kablerne lidt større for senere at kunne få strøm med ud til f.eks. pumper. Vi kan ikke komme ud med maskiner hvor der skal graves, da der er for vådt. Snart skal der klippes på banen og robotterne kan ikke indsættes, da strømføring ikke nedgravet. Der skal laves plan for alm. klipping indtil der er ført strøm til robotterne.</p> <p>Rangen skal færdiggøres snarest – dette har førsteprioritet.</p> <p>Vi skal undersøge hvad vi kan gøre fremover for at lede overfladevand væk – evt. have en konsulent og kommunen på opgaven.</p> <p>GLFR kommer nu til at fungere med præcis flag positionering.</p> <p>De frivillige: det kører rigtigt godt, og det er muligt den høje aktivitet kommer til at kunne ses på brændstof forbrug (få 1000 kroner) og mere værktøj til de frivillige.</p> <p>Der holdes møde i BU i den kommende uge.</p>	
5.	Orientering fra projektudvalget	<p>Status</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Driving Range</li> <li>○ Robotklippere</li> </ul> <p>(Begge er beskrevet ovenfor under BU)</p> <p>Hjertestarter til banen (i området ved hul 16): OC + SB laver ansøgning hos Jubilæums fonden hos Sparnord.</p> <p>Vi skal lære af de store projekter (range, klipperobotter) og beskrive dem (good and bad erfaringer) til kommende projekter og bestyrelser.</p>	DS
6.	Diverse	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Bestyrelsesarbejdet i 2024           <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Dagsorden, referat, tidsfrister mv: Vi skal alle i bestyrelsen blive bedre til at indsende materialer og dagsorden i bedre tid inden bestyrelsesmøder.</li> <li>○ Der skal arbejdes med Årshjul, så vigtige datoer ikke overses/overskrides</li> <li>○ Opdatering og rettelse af vores hjemmeside – fælles projekt</li> <li>○ Visioner og strategi</li> </ul> </li> <li>● Evaluering Generalforsamling 24           <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Hvad gik godt og hvad gik mindre godt.               <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det virkede fint, af udvalgsformændene fortalte om hver deres felt. Men vi skal gøre det hurtigere – og være enige om hvem der fremlægger hvad, da der var flere der nævnte det samme - f.eks. projekter.</li> <li>- Mikrofon fungerede ikke ordentligt. OC har reklameret til Arena Nord.</li> </ul> </li> <li>○ Indlæg fra medlem vedrørende generalforsamling: OC orienterede bestyrelse og svarer medlemmets brev.</li> <li>○ Indlæg fra SB vedrørende kontingentforslaget. OC besvarede SB på bestyrelsesmødet og henviser til referat fra generalforsamlingen</li> </ul> </li> </ul>	Alle

		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Projekt Hjertestarter(OC/SB): Herredagen er med til at finansiere 2 stk hjertestartere. (BRC) nævnte at Grundejerforening i Golfparken allerede har en hjertestarter, så de vil formentlig ikke være med til at finansiere vores.</li> <li>• Samarbejdsaftale med Dronninglund (HJN/OC) OC orienterede om mødet. Der er lavet udkast til samarbejdsaftale, der kan vedrøre hele organisationen hos begge klubber (Pro'er, Greenkeepere, osv.), samt reduceret greenfee på kr. 150,- til fuldtidsmedlemmer og gratis greenfee for juniorer. Medlemmer kan leje buggy til kr. 150,- per runde. Der skal indføres i aftalen, at det er betinget at der er ledige buggies. Der blev stemt om forslaget. Enstemmigt vedtaget.</li> <li>• Møde med Lerbæk Hovedgaard A/S(HJN/OC).  HJN informerede om mødet. Der blev diskuteret jordbytte, men der blev sået tvivl om ejendomsvurderinger. Jens Ole har klaget over ejendomsvurderingen til myndighederne. Vi afventer svar inden vi kan komme videre.</li> <li>• Momsrefusion (HJN/OC) Det vurderes hvornår vi skal søge om godkendelse, såfremt sagen ikke snart bliver afgjort i Skatteankestyrelsen</li> <li>• Golfvej – tilkørselsforhold til Golfklubben(OC): OC har talt med kommunen. De overvejer hvem der skal betale, da det er uvist hvor regningen kan placeres. Der er nok lange udsigter... Kompleks sag som kommunen siger!!!</li> <li>• Regionsgolf(SB) SB kommenterede: er Regionsgolf en lukket klub? Regionsgolf skal ligesom andre klubber i klubben være åben og synligt for alle medlemmer.</li> <li>• Møde med klubber i klubben 15. april. Der er indkaldt til møde med klubber klubben, hvor den kommende sæson vil blive diskuteret, samt nye ideer, tiltag, samarbejde på tværes med meget mere. Referat vil blive offentlig gjort på hjemmesiden.</li> <li>• GLFR. Der skal arbejdes på at få flere til at bruge GLFR app'en, da den er en super baneguide, der nu indeholder præcis flagplacering; der kan indberettes scores for hele bolden direkte fra GLFR app'en til Golfbox.</li> <li>• Henvendelse vedrørende Pink Cup fra medlemmer. PLS skriver til de to medlemmer</li> </ul> <p><b>Udvalg: Har vi for mange? Mangler vi nogle?</b></p> <p>PSL foreslog et Rekrutteringsudvalg.</p> <p>SB foreslog et Ordensudvalg.</p> <p>Indtil videre forsætter vi med de nuværende udvalg som listet herunder:</p>	
--	--	--	--

		<p>(her er også nævnt kontaktpersoner fra bestyrelsen i de forskellige udvalg)</p> <p>SB: Handicapudvalg</p> <p>BS: Herredagen</p> <p>LUJ: Turneringsudvalg – skal nok gentænkes som et udvalg igen. Klubturneringer mister interesse.</p> <p>PSL: Juniorudvalg</p> <p>KD: Sportstrupudvalg</p> <p>LUJ: Damedagen</p> <p>SB: Begynderudvalg</p> <p>KD: Baneudvalg</p> <p>BS: Sponsorudvalg</p> <p>DS: Projektudvalg</p> <p>SB: Regeludvalg</p> <p>OC: Seniordag</p> <p>OC: Parmatch</p> <p>Udvalgene konstituerer sig selv og vurderer deres roller</p>	
7.	Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Turneringer: PSL savner hjælp til div. Turneringer som f.eks. Greenkeepers Revenge (12 huller på en fredag, med grill og hygge på terrassen) Kan også være medlemmer udenfor bestyrelsen.</li> <li>• OC kommer med oplæg til generelt bestyrelsesarbejde og opgaver, inden næste bestyrelsesmøde.</li> <li>• Det blev besluttet at vi melder ud til offentligheden nu om tilbuddet om Fleks medlemskab i FGK, som et medlem foreslog på seneste generalforsamling. PSL starter med annoncering på Facebook.</li> </ul>	
8.	Dato for næste møde	Tirsdag 21-05-2024 kl. 18.00 i Bistroen	

Ref.: Jacob Olesen